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Viški demokrati na letni
konferenci

Demokratska stanka je imela v soboto, 8. maja svojo
redno letno konferenco v Slovenskih konjicah. Ker so
priprave na ta dogodek potekale že nekaj roesecev po
vseh volilnih enotah, je bila odlično izpeljana, za kar gre
nenazadnje pohvala tudj organizatorju, to je Občinske-
mu zboru Konjice in njihovemu predsedniku - g. Vre4-
kotu.

Poleg zelo samokritične ocenc naSega relativnega vo-
lilnega uspeha smo sprejeli programske resolucije in
spremembe statuta, kajtt žclimo si okrepiti vpliv terena
na organiziranost in delovanje stranke. Udeležend kon-
fercncc smo za četrtega podpredsednika izvolili Jelka
Kacina, razširili smo predsedstvo stranke, namesto Rudi-
ja Šelige in Tineta Hribarja pa smo lzvolili mag. Marjana
Cerarja, Meto Vesel-Valentinčič in Milana Petka.

Občinske zbore so zastopali delegati in viSki Demokra-
ti smo tja poslalt Antona Potočnika, udeiežili pa so se je
ie naši člani dr. Janez Janiar, mag. Stane Marn, ing.
Janez Belič, Tanja Pandev, Nenad Kerin in predsednik
zbora Matija Volk.
Gospod Anton Potoinik je zelo prizadeven član Demo-
kratske slrankc. prvi je ustanovil Krajevni odbor Dobro-
va, na zadnjih voiitvah pa je kandidiral za poslanca
v državnem zboru, zato smo ga povprašali za vtise in
mnenja o letni konferenci.

G. Polotnik, ste biU z reznltaH, polekom in organiza-
qjo te konference iadovo(jni? Po mojem mnenju jc bila
to ena bolje izpeljanih in organiziranih skupnih srečanj
stranke na nivoju Slovenije, na kateri so vsi razpravljalci

odkrito opozorili na vse slabo in dobro opravljene nalo-
ge. Tudi sama organizacija, ki je tokrat prvič potekala
v sodelovanju s kakšnim občinskim zborom, je bila iz-
vrstna in to kaže, da imamo dovolj sposobnih kadrov ne
samo v vrhu stranke, kar nam pogosto očitajo, ampak
tudi na nižjih nivojih, to pa daje upanje za uspeSnost
stranke tudi v bodoče.

S konference bo Ireba flanom OZ Vič-Rudnik podati
porodlo. Kaj bi jim v kratkih besedata sporoiili? - Vse
člane je Ireba izčrpno obvestiti predvsem o sprejetib
programskih izhodiščih, o novem statutu in o vseh nalo-
gah za delovanje v bodoče. Tu so pomembne priprave na
reorganizacijo lokalne samouprave in s tem povezane
temeljite priprave na lokalne volitve, na izbor lokalnih
kandidatov in na pripravo lokalnih programov.

Že do sedaj s(c bili kritični do organiziraaosti n«ic
stninke in do njenega delovanja, posebno na terenu. Ali
mislite, da se bo s spremembami stalula in kadrov v lem
pogledu kaj izboljšalo? - V svoji diskusiji sem opozoril
med drugim tudi na slabo organiziranost naše stranke in
to v krajevnih skupnostih, ki bodo v bodočc samoslojne
občine. Opozoril sem, da mora stranka zahtevati od
vodstva države bolj pokončno držo pri reSevanju vpra-
šanj meja, v svojem programu pa bi morala stranka
posvetiti več pozoraosti nacionalnemu vprašanju in s tem
zaSiiti Slovencc v lastni državi.

Od novoizvoljenih članov vodstva stranke piičakuje-
mo oslrcjk nastope pri reSevanju percčih gospodarskih
problemov, pri odpravljanju vseh nezakonitosti. Sma-
tram. da si mora vodstvo naSe stranek v bodo£e ie bolj
phzadevati pri obveSčanju javnosti o pravih krSilcih za-
konitosti in hkrati dati priznanje tistim, ki so upali in
uspeli pokazati na driavi in družbi škodljive pojave. Vse
odkrite afere naj se razišče do konca, ne pa da se bodo
»zatuSkale« kol smo do sedaj že pogosto lahko doživeli.

G. Potočnik, zahvaljujem se vam za sodelovanje na
konfercnci in za ta razgovor.

Vse materiale, govore, spremembe statuta bomo na-
šim članom poslali po pošti, diskusije in analize pa priča-
kujemo na naSih naslednjih rednih ponedeljkovih sreta-
njiii.
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